
Zápisnica zo stretnutia s občanmi mesta Galanta, zo dňa 14.12.2022  

 

Miesto konania: Mestský úrad Galanta- veľká zasadačka, v čase od 17,00hod. do 

od 18. hod.  

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny – vedenie mesta, zástupcovia mestských 

organizácií a spoločností, poslanci MsZ, občania  

Primátor mesta Mgr. Peter Kolek otvoril 1. stretnutie s občanmi mesta vo volebnom 

období 2022-2026. Stretnutia s občanmi sa budú konať pravidelne vždy, pred každým 

zasadnutím mestského zastupiteľstva.  V úvode prítomných oboznámil s programom 

stretnutia: 

PROGRAM : 

1. Otázky súvisiace s programom zasadnutia MsZ 15.12.2022 

2. Diskusia 

Primátor mesta Mgr. Peter Kolek odovzdal slovo občanom: 

Mgr. Júlia Gálová – občianka mesta  

1. V akom stave je zámer výstavby objektu LUNA  (pozemok bývalej reštaurácie 

Merkur)? 

2. Čo viedlo vedenie mesta k tomu, že bude nový prednosta úradu? 

Mgr. Peter Kolek – primátor mesta 

- pán Ing. Poľakovský si dobre zastával funkciu riaditeľa TsMG, v istom čase 

robil prednostu MsÚ, napĺňa moju víziu vo funkcii prednostu a mám voči nemu 

dôveru. Pán Ing. Srnka zostáva pracovať na MsÚ, na ekonomickom úseku.  

Ján Hrdlica – občan mesta  

1. Otázka – či mesto neuvažuje s „3D“ označením mesta, zviditeľniť mesto? 

2. Upozornil na výskyt zápachu z cestných vpustí na ulici Hlavnej, konkrétne pred 

prevádzkou Del Corso a pred Cukrárňou, treba to riešiť. 

Ing. Ján Poľakovský – riaditeľ TsMG Galanta 

- TsMG čistia cestné vpuste na miestnych komunikáciách, je to riešiteľné cestou 

Západoslovenskej vodárenskej spoločnosti, ktorá robí čistenie vpustí 

a preplachy.  

Peter Závodský – viceprimátor mesta 

- tento problém budem interpelovať na najbližšom zasadnutí MsZ  a p. Hrdlica 

od mesta dostane odpoveď 
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- k osobe pána Ing. Poľakovského – potrebujeme ho do manažérskeho tímu ako 

odborníka na odpadové hospodárstvo, na ktorom musíme robiť veľmi 

intenzívne, sú zákonné náležitosti odpadového hospodárstva na ďalšie roky, 

na ktorých budeme pracovať  spoločne s Ing. Beátou Katonovou a Ing. Jurajom 

Srnkom 

- označenie mesta „3D“ nápisom – toto bol návrh poslanca JUDr. Petra Zelinku 

v lokalite Šárd, nestretlo sa to s pochopením, budeme sa s tým zaoberať, 

môžeme hľadať aj inú lokalitu  

Norbert Miklós – občan mesta 

1. Mesto by malo vyvíjať lepšiu propagáciu k odpadovému hospodárstvu –zvyšujú sa 

poplatky za komunálny odpad, treba to občanom vysvetliť.  

2. Riešiť nedostatočný tlak teplej vody vo výškových bytových domoch na sídlisku 

Revolučná štvrť a SNP – veľmi slabý tlak. Výstavba v meste napreduje ako je to 

s výstavbou nového vodojemu? 

3. V akom štádiu sú nájomné byty, či je na to financovanie, je vydané právoplatné 

stavebné povolenie na komunikáciu a čo bude mesto robiť ak nedostane na nájomné 

byty financie? 

4. Požiadavka na vybudovanie gabiónových státí na kontajnery pri BD č. 967. 

Peter Závodský – viceprimátor 

- k materiálu VZN zvyšovanie poplatkov za KO a DSO – extrémne rýchlo sme 

museli zmeniť predmetné VZN, ktoré ma byť účinné od 1.1.2023 

- pripravujeme transformáciu mestských spoločností, do konca januára budú 

prebiehať audity spoločností v pôsobnosti mesta Galanta. Bude vypracovaná 

správa a budeme o tom verejnosť informovať.  

- našim cieľom je zvýšiť počet poplatníkov t.j. občanov mesta – v meste bývajú, 

produkujú odpad, ale nie sú prihlásení na trvalý pobyt a tiež nemáme 

podchytené všetky firmy na území mesta, ktoré odpad produkujú. Budeme na 

tom spoločne pracovať s Ing. Poľakovským.   

- poplatky zatiaľ nebudeme zvyšovať najzraniteľnejším skupinám t.j. dôchodcom 

a ZŤP občanom, pri ostatných občanoch to robí navýšenie o 15 €. V roku 2023 

budeme robiť veľkú kampaň, kde budeme ľuďom vysvetľovať čo znamená 

separácia odpadu a aký to má priamy vplyv na výšku poplatku za odpad 

a mesto musí vytvoriť podmienky a systém pre separáciu. Musíme vytvoriť 

novú koncepciu zberných miest.  

Ing. Ján Poľakovský – riaditeľ TsMG Galanta 

- podal doplňujúcu informáciu – z celkového objemu TKO 80% tvorí kuchynský 

odpad, keby kuchynský odpad v tomto čísle nebol, oveľa menej by sme platili 

za skládkovanie TKO.  
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- V roku 2023 – 2024 nás čaká ďalšie bremeno nakoľko v roku 2024 biologický 

odpad bude musieť prejsť biologicko mechanickou úpravou. Na tento proces 

úpravy nie sme pripravení a budeme za to platiť dosť veľké poplatky, pokiaľ 

nebudeme mať linku na dotrieďovanie.     

Peter Závodský – viceprimátor 

- musíme nájsť spôsoby ako motivovať občanov, aby separovali 

Martin Fukas – konateľ Bysprav s r.o. 

- zafinancovali sme automatickú tlakovú stanicu, ale pri veľkom odbere vody sa 

tlak zníži. Zo strany ZsVS, a.s. by pomohlo vybudovanie tlakovej stanice alebo 

vodojemu. Pokiaľ ZsVS neupraví tlak vody v meste, my ako dodávatelia teplej 

vody v tom už viac spraviť nevieme.   

Mgr. Peter Kolek – primátor mesta 

- nízky tlak teplej vody – vyvoláme rokovanie so ZsVS, a.s., aj preto, že sa  

plánuje veľká masívna výstavba. Výstup z tohoto rokovania bude predmetom 

nejakej verejnej diskusie.  

Peter Závodský – viceprimátor mesta 

- pre novú časť Kolónie, ktorá sa bude zastavovať až po Garažd bude 

vybudovaný nový vodojem, čo značne pomôže 

Mgr. Peter Kolek – primátor mesta 

- gabiónové státia – budeme to riešiť, avšak treba na to financie 

- nájomné byty – dnes som podpísal zmluvu o dotáciu na ministerstve, kde nám 

finančné prostriedky už boli priznané a zo ŠFRB nám bude poukázaný úver 

- máme obrovský problém s tým, ako bola urobená zmluva, že do 30 dní po 

kolaudácii musíme dodávateľovi tieto byty vyplatiť, lebo inak zostávajú vo 

vlastníctve toho, kto ich staval.  

Peter Závodský – viceprimátor 

- niekoľko informácií k tomu - dotácia  je 1 687 450€ máme extrémne krátky čas 

na to, aby sme to po kolaudácii vyplatili.  Celkový proces sa obvykle nestihne 

za 30 dní. Uviedol fakty – bytové jednotky nemôžu byť  skolaudované, nakoľko 

nie je skolaudovaná prístupová cesta, tá je v réžii mesta Galanta. Pripúšťame, 

že v mesiaci február-marec by mohla byť cesta hotová a vtedy môžeme 

pristúpiť ku kolaudácii.   

Margita Blauová - občianka 

1. Sťažovala sa na hlučné správanie mládeže v priestore mestského trhoviska 

a apelovala na mestskú políciu s dôrazom na zvýšenú kontrolu. 

-3- 



Miroslav Grell – náčelník MsP 

- budeme to riešiť 

Mgr. Peter Kolek, primátor mesta 

- občania majú možnosť volať na linku mestskej polície 159 

Mária Olleová – občianka 

1. Sťažnosť na nízky tlak teplej vody v BD č. 967/13 – tento stav už dlho trvá a nerieši 

sa, obrátila sa s prosbou o pomoc na vedenie mesta.  

Mgr. Peter Kolek – primátor mesta 

- spravíme čo bude v našich silách, v novom roku zvoláme rokovanie so ZsVS, 

a.s.  

Martin Fukas – konateľ Bysprav s r.o. 

- odporučil obyvateľom BD tento problém nahlásiť aj správcovi bytov v tomto 

prípade Technospol s r.o. 

Mgr. Peter Kolek 

- mesto bude rokovať so správcom BD Technospol s r.o. 

Norbert Miklós – občan 

- pokiaľ nebude v meste vyriešený tlak vody do tej doby treba pozastaviť novú 

výstavbu 

Peter Závodský – viceprimátor 

- ubezpečil obyvateľov, že na meste nastal istý systém práce a nová kultúra žitia. 

Konajú sa pravidelne porady,  sledujú sa termíny, primátor všetko konzultuje, 

hospodárske veci sú veľmi dôsledne kontrolované.  

- S pánom primátor sme sa rozhodli zriadiť novú komisiu pri MsZ t.j. Komisia pre 

transparentnosť a otvorenosť pre samosprávu, predsedníctvo bolo ponúknuté 

bývalej poslankyni p. Zuzane Gauliederovej.   

Ing. Karol Nagy – občan 

1. Požiadavka na vybudovanie kontajnerového státia pri BD č. 969 Revolučná štvrť. 

Mgr. Peter Kolek – primátor mesta 

- toto budeme ako prvé riešiť 

Ľuboš Bočkay – občan 

1. Otázka k návrhu VZN - navýšenie poplatkov za komunálny odpad – ktorá suma 

platí?  
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Peter Závodský – viceprimátor mesta 

- kompromisný návrh je 0,1368 €/deň t.z. 49,97€ ročne  

Ľuboš Bočkay – občan 

2. Separácia odpadu – mesto by sa malo zamerať aj na podnikateľské subjekty, 

organizácie. 

3. Upozornil na zvoz TKO vozidlami TsMG - všetky zložky odpadu naložia do 

jedného zberného vozidla.  

Ing. Ján Poľakovský – riaditeľ TsMG Galanta 

- reagoval na p. Bočkay – príjmeme vnútorné opatrenia, TsMG majú separačnú 

linku, kde odpad  dotrieďujeme. V Galante musíme spraviť systémové zmeny 

v odpadovom hospodárstve, aby sa mesto niekde posunulo.   

Zsolt Takáč 

- problém je v samotných občanoch, odpad dostatočne neseparujú  

Norbert Miklós – občan 

1. Čo bude ďalej s TC Galandia? 

Peter Závodský – viceprimátor 

- od konateľa p. Szelle sme žiadali predložiť finančný plán na rok 2023, ten 

neexistuje. Požiadali sme ho, aby ho predložil v dvoch alternatívach na rok 

2023 – otvorenie a zatvorenie TC Galandia. Ak by bola Galandia zatvorená, 

muselo by dať mesto dotáciu 240tis.€, za to čo Galandia v núdzovom režime 

spotrebuje od 1.1. do 31.12.2022. Plán dva, ak by sme Galandiu otvorili, tak by 

nás Galandia stála 246tis.€. My sme s pánom primátorom pripravení pracovať 

na otvorení Galandie. Rozdiel medzi otvorenou a zatvorenou Galandiou 

neexistuje.    

- dnes 14.12. je tu požiadavka TC Galandie na zaplatenie dlhov ešte za rok 

2022, sú tam mzdy za mesiac október, november, neuhradené faktúry voči 

vodárňam, energetika  a ostatným dodávateľom 

- bývalý primátor si pre Galandiu zobral peniaze zo spol. Bysprav s r.o., ktoré 

musíme teraz Byspravu vrátiť t.j.  15tis.€ a  75tis.€ musíme poslať Galandii.  

- plán je taký, že ideme urobiť informačné memorandum, skúsime nájsť 

alternatívne riešenia      

- v rozpočte na rok 2023 je pre Galandiu nula, musíme sa k tomu ešte 

s poslancami pred rokovaním MsZ stretnúť  

Norbert Miklós – občan 

1. Kedy bude ukončená rekonštrukcia komunikácie na  sídl. SNP?  
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Peter Závodský – viceprimátor 

- to je veľký problém, teraz máme pripravené tri alternatívne riešenia ako tú 

rekonštrukciu komunikácie ukončiť. So spoločnosťou Metrostav ukončujeme 

spoluprácu. Bližšie informácie možno zajtra.   

Mgr. Peter Kolek – primátor mesta 

- zvoláme rokovanie a občania budú o tom informovaní 

Ing. Karol Nagy – občan 

- Galandia – pre Galandiu bolo schválených 104tis.€ na vyplatenie miezd, 

odstupného, otázka – či im to bolo už vyplatené?  A či suma 75tis.€ je naviac.   

Peter Závodský – viceprimátor 

- financie pre Galandiu boli poskytnuté, boli použité na vyplatenie miezd 

z predchádzajúcich období, na odvody na DPH z predchádzajúcich období. 

Najväčšou chybou je, že Galandia použila peniaze z tržieb na postavenie 

altánku.   

Roman Kollárik – občan 

1. Galandia – nemôže byť podané trestné stíhanie ?  

Peter Závodský – viceprimátor 

- náš plán je Galandiu otvoriť. Zamestnanci si za vykonanú prácu peniaze 

zaslúžia. Trestné stíhanie – ak zistíme, že došlo k poškodeniu občanov tohto 

mesta a nehospodárnemu nakladaniu budeme konať.  

Mgr. Peter Kolek – primátor mesta 

- poďakoval prítomným za účasť a stretnutie ukončil.  

 

 

Zapísala: A. Deáková 
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